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Gisela Saladich era regidora de Governaci� quan

l'Ajuntament va aprovar la prohibici� de les corrides de toros a

Tossa.

Per qu� van decidir prohibir les corrides a Tossa?

Tot i que Tossa de Mar no tenia pla�a de toros, ja que nom�s

hav�em utilitzat places m�bils, la Societat Protectora d'Animals del

municipi lluitava perqu� es deixessin de celebrar corrides. Aix�,

l'Ajuntament va decidir sumar-se a aquesta reivindicaci� declarant

la poblaci� com a antitaurina i aprovant l'ordenan�a en defensa

dels animals. Tamb� es van fer unes jornades, per debatre sobre

els drets dels animals, que van aconseguir un ress� internacional.

Quina va ser la resposta de la gent davant la prohibici� de les

curses de braus?

Mai es va arribar a una situaci� l�mit i sempre es va tractar el tema amb una tranquilálitat absoluta. Les persones

van ser molt correctes mostrant la seva opini�, favorable o no, sobre la mesura presa per l'Ajuntament. Per�

l'ordenan�a sempre es va respectar adequadament.

Tot i aix�, quin va ser l'origen de l'enfrontament amb un repar tidor de publicitat l'any 1990 i que va acabar en un

judici?

El fet �s que hi havia ag�ncies de publicitat que es dedicaven a anunciar les corrides de toros pels diferents

municipis. Per� Tossa de Mar va prohibir aquesta pr�ctica a trav�s de l'ordenan�a aprovada. Per aix�, un dia es

va demanar a un repar tidor que no podia circular pels carrers del municipi amb el cotxe que anunciava curses de

braus. Per� el treballador va posar una den�ncia a l'Ajuntament per haver-lo fet fora de Tossa, segons ell, de

males maneres. Tot i que des del consistori simplement es va complir amb l'ordenan�a que ja s'havia aprovat uns

mesos enrere.

Com es viu des de Tossa la prohibici� def initiva de les corrides de toros a Catalunya?

Nosaltres continuem amb la nostra l�nia i l'ordenan�a en defensa dels animals es mant� vigent. Perqu� tot i els

canvis d'equip de govern, cap par tit ha modif icat la prohibici� de les corrides. Per� ens alegra saber que vam ser

el primer municipi antitaur� i que altres poblacions s'han sumat a la iniciativa.
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